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Motie vreemd aan de orde van de dag - Natuur verbeteren doe je natuurlijk samen met de inwoners 

 

De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 17 april 2025,  

 

constaterende dat: 

1. In de zienswijzen als onderdeel van het raadsvoorstel ´Bestemmingsplan Natuurherstel Kamerik 

Teylingen´ en de RIB Voortgang twee wijzigingsplannen college m.b.t. natuur en door de 

insprekers Kamerik/Teylingens, polder Rietveld en Breudijk veel zorgen zijn geuit voor de 

gevolgen op korte en lange termijn voor de omgeving; 

2. Natuurontwikkeling en -herstel nodig is, maar dat er meerdere wijzen zijn om dit te bereiken, 

waarbij overleg en samenwerking essentieel zijn; 

3. In de omgeving het draagvlak voor bestemmingswijziging van agrarisch naar natuur nihil is; 

 

overwegende dat:  

1. De kracht van onze polder is, het in samenwerking tot oplossingen komen; 

2. Agrariërs in het gebied concrete plannen hebben om de beoogde natuurwaarden te realiseren 

onder bestemming agrarisch, die mogelijk ook voor meer subsidie in aanmerking komt; 

3. Ontwikkelde natuur in ons Groene Hart (financieel) duurzaam (langjarig) onderhouden en 

beheerd moet kunnen worden en waarbij gebruik gemaakt wordt van de in het gebied 

aanwezige kennis en expertise; 

4. Het met de huidige geopolitieke instabiele situatie het onwenselijk is dat landbouwgronden voor 

eeuwig opgeofferd worden (wat de uitkomst is als het bestemming agrarisch omgezet wordt in 

natuur). 

 

verzoekt het college: 

voor de gebieden Kamerik/Teylingens, polder Rietveld en Breudijk: 

 

1. In overleg te gaan voor de 3 gebieden met de grondeigenaren, provincie Utrecht en betrokkenen 

zoals agrariërs, (agrarische) natuurorganisaties en het waterschap om tot een gedragen en 

gezamenlijke natuurontwikkeling te komen.  

2. Als vertrekpunt voor de gesprekken in te zetten op natuurontwikkeling met als uitgangspunt 

gewenste natuurontwikkeling met behoud van bestemmingsplan agrarisch;  

3. In te zetten op plannen waarbij ook de agrarische omgeving van de natuurgebieden een rol 

speelt bij de natuurontwikkeling; 

4. Vervolgens de raad te informeren via een Raadsinformatiebrief over de resultaten; 

5. Besluiten over bestemmingsplanwijzigingen voor polder Rietveld en Breudijk worden pas door het 

college genomen nadat het inhoudelijke gesprek met raad (uit punt 4) heeft plaatsgevonden en 

de raad een besluit heeft genomen over het raadsvoorstel Bestemmingsplan Natuurherstel 

Kamerik Teylingens. 
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en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Jan-Hubert van Rensen, Inwonersbelangen 

Malik Arbaj, Woerden & Democratie 

Femke Merel van Kooten, Splinter 

 

Toelichting: 

Iedereen is voor verbetering van de natuur!  

 

In de “Nota van beantwoording zienswijzen Bestemmingsplan ‘Natuurherstel Kamerik- 

Teylingens’ ” wordt meerdere malen genoemd “Aan locaties binnen het NNN dient volgens de 

Omgevingsverordening van de provincie Utrecht onder de Wet ruimtelijke ordening in beginsel de 

bestemming Natuur of vergelijkbaar worden toegekend”. Vergelijkbaar is tijdens de inspraak van 3/10 

geschetst door het agrarisch collectief Rijn Vecht en Venen en 9/4 per mail aan de raad als eerste 

concept verstuurd. Deze belangrijke partij zet zich al jaren op veel plaatsen blijvend in voor verbetering 

van natuur en behoud van agrarisch gebied. De omliggende agrariërs zijn bereid hun areaal natuur onder 

bestemming agrarisch uit te breiden. Dit levert een win-win voor de natuur en de agrariërs in de buurt. 

Er is dan wel draagvlak van de omgeving, er is geen risico op toekomstige externe werking en ook het 

beheer is goed lokaal te realiseren. 

 

Ook voor de gebieden Breudijk en polder Rietveld past deze werkwijze! 


